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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 
 
 
 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 27.06.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Popovici Corina Virginia care 
a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 218/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali 
prezenți. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
Dna. Popovici Corina Virginia: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 15 consilieri. Lipsesc domnii 
consilieri Leanca Marius, Fărcaș Bianca Magdalena, Todor Ramona Elena, Olariu 
Nicoleta, Mureșan Vasile. 

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 
Bobouțanu și d-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 

 
D-nul. Laslău Militon Dănuţ: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 25.05.2018, 11.06.2018 și 18.06.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 25.05.2018, 
11.06.2018 și 18.06.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către 
preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate - 15 voturi ”pentru”. 
 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
„Dau cuvântul d-lui. primar Dan Bobouțanu pentru a prezenta ordinea de 

zi.” 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Înainte de a da cuvântul domnului primar, vă rog să-mi permiteți să fac o 

observație, avem un referat din partea șefului Serviciului Fond Locativ, adresat mie și 
domnului Primar, de la data avizării proiectului de hotărâre cu privire la repartiția unei 
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locuințe pe strada Luncii și până la data prezentei ședințe a intervenit o modificare cadrului 
legislativ, șefa de serviciu ne atrage atenția cu privire la acele modificări. Aș putea să vă 
citesc ca să nu intru în prea multe detalii  strict modificarea aliniatului 2 de la art. 15, lista 
cu priorități prevăzută la alin.(1) se reface ori de câte ori este cazul, dacă în anul respectiv 
urmează să se finalizeze și să se repartizeze locuințe noi pentru tineri destinate închirierii, 
dacă titularii cererilor de locuințe înscriși pe lista aprobată inițial nu mai îndeplinesc 
criteriile de acces la locuință și aici este puțin o problemă de interpretare  sau dacă există 
locuințe pentru tineri rămase vacante, situația pe care o avem noi. Pentru refacerea listei 
de priorități se iau în considerare cererile depuse până la sfârșitul lunii anterioare aprobării 
acesteia. Având în vedere prevederile legale menționate mai sus, propun retragerea de pe 
ordinea de zi a proiectului de hotărâre nr. 292/19.06.2018 privind aprobarea listei de 
repartizare a unei locuințe pentru tineri,rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în 
regim de închiriere, situată în municipiul Hunedoara, str. Luncii, nr. 2, bl. 7, până la 
clarificarea prevederilor legale nou apărute. Împărtășesc punctul de vedere a șefei de 
serviciu a Fondului Locativ și propun domnului Primar retragerea de pe ordinea de zi a 
acestui proiect până când se fac adrese la Agenția Națională de Locuințe și la clarificarea 
situației să vedem exact ce a vrut să spună legiuitorul prin modificarea acestui articol.” 

 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

                „Propun modificarea ordinii de zi prin retragerea Proiectului de hotărâre 
privind aprobarea listei de repartizare a unei locuinţe pentru tineri, rămasă vacantă pe 
perioada exploatării acesteia în regim de închiriere, situată în municipiul Hunedoara, str. 
Luncii, nr. 2, bl. 7. (punctul 18 al ordinii de zi) , precum și suplimentarea ordinii de zi prin 
introducerea după punctul 25 (renumerotat), a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
salariilor pentru personalul de conducere și execuție al Societății Salubprest Hunedoara 
S.R.L. 

             2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2018. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea /modernizarea/dotarea unităților de învățământ antepreșcolar și preșcolar 
(creșe si grădinițe) din Municipiul Hunedoara, Grădinița cu Program Prelungit Piticot”. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/modernizarea /dotarea unităților de învățământ antepreșcolar și preșcolar 
(creșe și grădinițe) din Municipiul Hunedoara, Grădinița cu Program Prelungit Nr. 1”. 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Direcția de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare desfășurării activității. 

  
      6. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Local nr. 224/2016 privind aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de 
amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, precum și organizarea 
acestei comisii, cu modificările ulterioare. 
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   Dna. Popovici Corina Virginia:  
„Supun la vot ordinea de zi modificată. Ordinea de zi, se aprobă în 

unanimitate, cu 15 voturi ”pentru” . 
 

După punctul 25 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de minute 
pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 15 
voturi ”pentru”. 

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea de drept a mandatului de 
consilier local al domnului Vlad Săndel-Lucian înainte de expirarea duratei normale a 
acestuia și se declară locul vacant. 
 

 Dna. Popovici Corina Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
                     - D-lui. primar care prezintă Expunerea de motive. 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 15 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 15 voturi „pentru”.   
Hotărârea nr.233/2018 se aprobă  în unanimitate - 15 voturi „pentru”. 
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D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Specificăm că din acest moment numărul total al consilierilor este de 20.” 
 
 
   La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 212/2016 privind alegerea comisiei de validare, cu modificările ulterioare. 

 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                      - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 15 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 15 voturi „pentru”.   
Hotărârea nr.234/2018 se aprobă  în unanimitate - 15 voturi „pentru”. 
 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local 
al Municipiului Hunedoara, a domnului Sevastru Bujor-Virgil. 
 

 Dna. Popovici Corina Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 

                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

 
  D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 

„Se ia o pauză în vederea validării de către comisia de validare a mandatului 
domnului Sevastru, membrii comisiei îi invit la mine în birou pentru a vizualiza dosarul de 
la alegeri.” 

 

Se dă cuvântul doamnei consilier local Popovici Corina-Virginia – 
Preşedintele Comisiei de validare pentru a prezenta raportul acestei comisii.  

 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
                        ”Onorat Consiliu, comisia de validare privind  legalitatea alegerii 
consilierului, propune validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara, a domnului Sevastru Bujor Virgil, declarat ca supleant pe lista PER.” 

 
                     Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 15 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 15 voturi „pentru”.   

Hotărârea nr.235/2018 se aprobă  în unanimitate - 15 voturi „pentru”. 
  
  D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „Specificăm că sunt iarăși 21 de consilieri, iar prezenți sunt 16.” 
 
                      Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de 
consilier local al domnului Sevastru Bujor-Virgil. 

 

 Dna. Popovici Corina Virginia: 
”Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale nr. 

215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierii a căror mandate 
au fost validate, depun în faţa Consiliului Local, jurământul prevăzut de lege.” 

  Se dă cuvântul domnului Sevastru Bujor-Virgil, pentru a da citire 
textului jurământului, după care semnează textul jurământului în două exemplare.” 

                     
  Dna. Popovici Corina Virginia: 
                       ”Având în vedere cele prezentate mai sus, domnul Sevastru Bujor-Virgil, 
intră în deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este 
de 21.” 

 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

. 
 Dna. Popovici Corina Virginia: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
 Se dă cuvântul: 
 - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”.   
Hotărârea nr.236/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările 
ulterioare. 
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 Dna. Popovici Corina Virginia: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare , în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 19 din 
anexa la Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a 
consilierilor locali în vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor 
legale în vigoare, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Vlad Săndel-
Lucian cu domnul Sevastru Bujor-Virgil, a constatat următoarele: 

 
Domnul Sevastru Bujor-Virgil 16 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate s-a constatat modificarea punctului 19 din anexa la 
Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în 
vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu 
modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Vlad Săndel Lucian cu domnul  
Sevastru Bujor-Virgil. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Doamna Președinte, domnul Sevastru a întrunit numărul de 16 voturi.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Art. 2-3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru  
Hotărârea nr.237/2018 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru 
 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare. 
 

 Dna. Popovici Corina Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
- Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Având în vedere faptul că art. 1 – 2 din cadrul proiectului de hotărâre 

are caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Art.1 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

Comitetului de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu 
localităţile din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în 
sensul înlocuirii d-lui. Vlad Săndel-Lucian cu d-nul. Sevastru Bujor-Virgil, a constatat 
următoarele: 

 
Domnul Sevastru Bujor-Virgil 16 voturi „pentru” 
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În urma acestor rezultate  în componenţa Comitetului de înfrăţire, pentru 
coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite 
cu municipiul Hunedoara, d-nul. Vlad Săndel Lucian este înlocuit cu d-nul. Sevastru 
Bujor-Virgil. 

 

Art.2 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

   Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 
comisiei pentru localitatea înfrăţită ARGENTEUIL, aprobată prin Anexa nr.2 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului 
de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul 
înlocuirii d-lui Vlad Săndel-Lucian cu d-nul consilier Sevastru Bujor-Virgil, a constatat 
următoarele: 

 
Domnul Sevastru Bujor-Virgil  16 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate,  în componenţa comisiei pentru localitatea înfrăţită 

ARGENTEUIL, domnul Vlad Săndel Lucian este înlocuit cu  domnul Sevastru Bujor-Virgil 
 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Doamna Președinte, domnul Sevastru a  primit numărul de 16 voturi, la 

ambele articole.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 3-4 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.238/2018 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
 

 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.337/2017 
privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar, al Clubului Copiilor și al Clubului 
Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare . 

 
 Dna. Popovici Corina Virginia: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct. 6 din 

Anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 337/2017 privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar, al Clubului Copiilor și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza 
administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare, în sensul 
înlocuirii domnului Vlad Săndel-Lucian ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Școlii Gimnaziale nr. 1 Hunedoara, cu domnul 
Sevastru Bujor-Virgil, a constatat următoarele: 
 

Domnul Sevastru Bujor-Virgil  16  voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, s-a constatat modificarea pct. 6 din Anexa la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 337/2017 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local 
al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar, al Clubului Copiilor și al Clubului Sportiv Școlar și în Consiliul de 
Administraţie al Școlii Gimnaziale nr. 1 Hunedoara, în sensul înlocuirii domnului Vlad 
Săndel Lucian cu  domnul consilier Sevastru Bujor-Virgil. 

 
 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Doamna Președinte, domnul Sevastru a  primit   16 voturi.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 2-3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.239/2018 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
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La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 20,2 mp, biroul nr. 7, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca punct de lucru și birou pentru desfășurarea unor activități de contabilitate și 
expertiză contabilă. 

 
 Dna. Popovici Corina Virginia: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
- Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 

  Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului în 
suprafață de 20,2 mp, biroul nr. 7, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial „Structură 
de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca 
punct de lucru și birou pentru desfășurarea unor activități de contabilitate și expertiză 
contabilă, a constatat următoarele: 

 
-Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 16 voturi “pentru” 
-Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 

16 voturi “pentru” 
-Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
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membru 16 voturi “pentru” 
-Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 16 voturi “pentru” 
-Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru 16 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea 
spațiului în suprafață de 20,2 mp, biroul nr. 7, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca punct de lucru și birou pentru desfășurarea unor activități de contabilitate și 
expertiză contabilă, a constatat următoarele: 

 
-Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 16 voturi 

“pentru” 

-Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 16 
voturi “pentru” 

-Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 
rezervă 16 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au primit numărul de 

16 voturi.” 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art. 5-8 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.240/2018 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
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La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 37,9 mp, biroul nr. 2, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca birou pentru activități de consultanță în domeniul relațiilor publice și al 
comunicării. 

 
 Dna. Popovici Corina Virginia: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
- Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 

      - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru”                     

  Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru         
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului în 
suprafață de 37,9 mp, biroul nr. 2, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial „Structură 
de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca 
birou pentru activități de consultanță în domeniul relațiilor publice și al comunicării, a 
constatat următoarele: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 16 voturi “pentru” 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 

16 voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
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membru 16 voturi “pentru” 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 16 voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru 16 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea 
spațiului în suprafață de 37,9 mp, biroul nr. 2, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca birou pentru activități de consultanță în domeniul relațiilor publice și al 
comunicării, a constatat următoarele: 

 
 - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 16 voturi 

“pentru” 

 -Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 16 
voturi “pentru” 

- Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 
rezervă 16 voturi “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
  -Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 
 
  Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

”Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au primit numărul 16 
voturi.” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 

  Hotărârea nr.241/2018 aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
   
 
  La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 26,02 mp, biroul nr. 10, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
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„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca birou administrativ. 

 Dna. Popovici Corina Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
- Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 

      - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului în 
suprafață de 26,02 mp, biroul nr. 10, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca birou administrativ, a constatat următoarele: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 16 voturi “pentru” 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 

16 voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 16 voturi “pentru” 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 16 voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru 16 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
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licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru. 
 

  Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea 
spațiului în suprafață de 26,02 mp, biroul nr. 10, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului 
Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
folosirii acestuia ca birou administrativ, a constatat următoarele: 

 
 - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 16 voturi 

“pentru” 

 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 16 
voturi “pentru” 

 
- Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă 16 voturi “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 
 
  Dna .Borca-Lucan Laura Valentina: 

”Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au primit numărul 16 
voturi.” 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art. 5-8 se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru”   
  Hotărârea nr.242/2018 aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spaţiu în suprafaţă utilă de 102,82 mp şi cotă părţi comune de 23 mp din cadrul etajului 1, 
aripa B, din fosta Şcoală Generală nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, situată pe b-dul. Corvin, nr.14, cu destinaţia activități sportive. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
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  Se dă cuvântul: 

- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 

  - Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole.              
 
                      Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

 Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”.     
   Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice a unui spaţiu în  suprafaţă 
utilă de 102,82 mp şi cotă părţi comune de 23 mp din cadrul etajului 1, aripa B, din fosta 
Școală Generală nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe 
b-dul. Corvin, nr.14, cu destinaţia activități sportive, a constatat următoarele: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte  16 voturi “pentru”. 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru  16 voturi “pentru”. 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 16 voturi “pentru”. 
-  Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 16 voturi “pentru”. 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru 16 voturi “pentru”. 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
-  Suciu Mariana – șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
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membru; 
-  Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice a unui spaţiu în  
suprafaţă utilă de 102,82 mp şi cotă părţi comune de 23 mp din cadrul etajului 1, aripa B, 
din fosta Școală Generală nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, 
situată pe b-dul. Corvin, nr.14, cu destinaţia activități sportive, a constatat următoarele: 
 
-Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 16 voturi “pentru”. 
-Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 16 voturi 
“pentru”. 
-Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 16 
voturi “pentru” . 
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
  -  Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.5- 8 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.243/2018 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat, a imobilului teren şi clădirilor aferente, în suprafaţă totală de 5.523 mp, înscris în CF 
sub nr. 69061, situat în Municipiul Hunedoara, str. Serei, fosta U.M. Hăşdat, în favoarea 
Asociaţiei „Sufletele Nimănui” Hunedoara. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
       

 Se dă cuvântul: 
-  D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Asociația ”Sufletele Nimănui” este o asociație privind ocrotirea câinilor fără 

adăpost.” 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil; 
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  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.         
                      Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”.   
  Hotărârea nr.244/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Intrarea Spicului, nr. 5, bl. L5, sc. A, et.4, ap. 18. 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

 Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.              
 
                      Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 6 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
  Hotărârea nr.245/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 

 La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Batiz, nr. 6, bl.L1, sc.  A, et.2, ap. 18. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia:  
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
  

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 6 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.246/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
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La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Ştrandului, nr.2, bl. H, sc. C, ap.79. 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
  

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 6 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.247/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”.  
 

 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Eroilor, nr. 5, bl.26, sc. B, et.2, ap. 30. 

 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 6 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

Hotărârea nr.248/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 

 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de 
închiriere nr. 107/09.05.2018 încheiat între Municipiul Hunedoara  și Bucşa Eugenia. 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 
Se dă cuvântul: 
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-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

Hotărârea nr.249/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2018. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

Hotărârea nr.250/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Teatrul de Artă 
Deva, la organizarea evenimentului „Hunedoara Lirică”, care se va desfășura în perioada 
09-20 iulie 2018. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
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Domnii consilieri Jitian Simion și Muzsic Robert Eugen au părăsit sala de 

ședințe, iar în acest moment sunt prezenți 14 consilieri. 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  cu 14 voturi „pentru”.  
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”14 voturi ”pentru”. D-nul. Muzsic și d-nul. Jitian sunt ieșiți.” 
  

                      Art.1- 2 se aprobă cu 14 voturi „pentru”. 
 

Au intrat în sală domnii consilieri Jitian Simion și Muzsic Robert Eugen, iar 
în acest moment sunt  prezenți 16 consilieri. 

 
Art.3-4 se aprobă se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”16 voturi ”pentru”.  
 
Hotărârea nr.251/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între 
municipiul Hunedoara şi Societatea VREVENTS BAR SOLUTION SRL, în vederea 
organizării evenimentului „West Bartending Challenge - Etapa Hunedoara”. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

Hotărârea nr.252/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 

 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren 
aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualei  deţinătoare a construcţiilor. 
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Dna. Popovici Corina-Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -  Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

Hotărârea nr.253/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 

 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 

           „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
        

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 

                        -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
            Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

Hotărârea nr.254/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.255/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 

 

La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2018. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunţate. 

 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice    -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 

                         - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil; 
     
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

 

Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 
Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Muzsic 
Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Ardelean Daniel-Cosmin, 
Filiche Marius-Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela) și 2 
voturi ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor-Virgil). 

Art.1-3 se aprobă cu 14 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura Valentina, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Muzsic Robert 
Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche 
Marius-Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela) și 2 voturi 
”împotrivă”(Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor-Virgil). 

Art.4 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr. 256/2018 se aprobă cu 14 voturi ”pentru”(Borca-Lucan 

Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, 
Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Ardelean Daniel-
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Cosmin, Filiche Marius-Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela) 
și 2 voturi ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor-Virgil). 

 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Formației de Dansuri 
Populare a Ansamblului Folcloric ,,Hațegana” al Casei de Cultură din municipiul 
Hunedoara la Festivalul Internațional de Folclor „Zilele Festivalului în Paralia - Grecia”, 
eveniment care se va desfășura în perioada 07 - 11 septembrie 2018. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  

 
Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive  
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil; 

-   Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.257/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 

PAUZĂ 20 DE MINUTE 
 

La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
salariilor pentru personalul de conducere și execuție al Societății Salubprest Hunedoara 
S.R.L. 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul. Ardelean Daniel Cosmin: 
”Am studiat organigrama companiei Salubprest și consider că mărirea 

efectivului de cositori nu este justificată prin prisma faptului că momentan, din câte știu eu, 
sper să pot să fiu contrazis, avem 51 de cositori angajați și se vrea suplimentarea cu încă 
20. Eu m-am interesat și în anii trecuți, drept este că nu ploua ca la Ecuator la noi la 
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Hunedoara, dar având în vedere că se prevede ca lunile Iulie și August o să fie secetoase, 
în anii trecuți, spuneam că directivul de cositori era de 40 și era suficient. Deci se făcea 
treabă. Acum, drept este că nu facem noi criteriile de angajare dar cred că suplimentarea 
aceasta nu își are rostul. Prin urmare, consilierii PNL vor vota împotriva acestei hotărâri.” 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Am doar o completare. Votul dumneavoastră este cel pe care doriți să-l dați, 

dar am observat că tot dumneavoastră ați ridicat problema că nu cosim într-un ritm mai 
alert. Spuneați că era 40 și ceva, mai puneți încă vreo 40 de la Primărie și vedeți câți vă 
iasă. Nu uitați, înainte era ProServ plus Atelierul Primăriei. În momentul de față, vorbim 
doar de  Primărie care a transferat toți oamenii acolo. Vă iasă pe minus, aceasta vă 
garantez. În sală se află și administratorul societății care poată să vă răspundă sau să mă 
completeze în ciuda votului negativ pe care v-ați hotărât să-l dați fără să avem discuții. Noi 
facem acest lucru pentru oraș, nu pentru PSD sau pentru PNL. Pentru oraș. Nu votați, 
este dreptul dumneavoastră și vom întârzia cu lucrările, o spun public. Mai ales că aici 
vorbim doar de muncitori necalificați pe perioadă determinată de timp. Vă rog, domnule 
Poanta. Deci, explicațiile le dăm pentru cetățenii Municipiului Hunedoara ca să știe de ce 
nu putem intervenii așa cum ne-am dori pentru că nu am avut discuții anterioare să vi le fi 
dat dumneavoastră, cu mare drag aș fi făcut-o. Vorbim încă o dată, de 2 de posturi pentru 
perioadă determinată de muncitori necalificați.”  

 
D-nul. Poanta Marinel – administrator Salubprest: 
”Cu acestea 20 de posturi, vor fi 51 de salariați la sectorul ”Spații verzi”. 

Momentan sunt 31. Deci, propunerea de organigramă cu cele 20 de posturi, sunt 51. 
Vreau să vă spun că în Anexa nr. 1 la Contractul de delegare, avem la nivelul Municipiului 
Hunedoara 99232,39 m2  de zonă verde, care trebuie întreținută, având în vedere și 
situația meteorologică din anul acesta. Sunt zone pe care le-am cosit și le-am defrișat de 
trei ori până acum și necesită a patra oară. Sunt într-adevăr și zone în care nu am ajuns 
încă și trebuie făcute. Sunt cartiere, oamenii solicită, este gard viu, sunt o grămadă de 
pomi. Din punctul nostru de vedere, angajarea celor 20 de persoane este absolut 
necesară ca să ne putem face treaba. ” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Domnule director, vă rog să mai specificați o dată. Eu cred că este o 

neînțelegere între citirea raportului și ce spuneți dumneavoastră,  cu numărul. Câți sunt în 
total și câți au fost până acum.” 

 
D-nul. Poanta Marinel – administrator Salubprest: 
”Deci au fost 31 de salariați la sectorul ”Zone verzi” și acum vor fi 51.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Pentru că înțelesesem altceva din luarea la cuvânt a domnului Ardelean. A 

spus că sunt 51 și cu aceștia, 71.” 
 
D-nul. Poanta Marinel – administrator Salubprest: 
”De aceea am vrut să specific.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Păi tocmai, să nu existe neînțelegeri.” 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Și sunt angajați pe perioadă determinată, nu? Cei 20?” 
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D-nul. Poanta Marinel – administrator Salubprest: 
”Da. Vor fi angajați pe perioadă determinată până reușim să scoatem toate 

zonele verzi la așa cum ar trebui să arate.” 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Mulțumesc.” 
 
D-nul. Poanta Marinel – administrator Salubprest: 
”Vreau să mai spun, că în afară de, societatea mai are și alte comenzi de la 

agenți economici, chiar și persoane fizice pe care trebuie să le onorăm că sunt pe raza 
Municipiului Hunedoara, asta în afară de domeniul public care îl avem obligativitate prin 
contract. Mai sunt și școlile, grădinițele care sunt iar separat, avem și comenzi de la școli, 
grădinițe.”  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 

Titlul hotărârii se aprobă cu 11 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 
Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Giurgiu 
Radu Bogdan, Muzsic Robert Eugen, Sevastru Bujor-Virgil, Palcău Ciprian Ștefan, 
Ilea Sorin, Bădin Ion) și 5 voturi ”împotrivă”(Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche Marius 
Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela). 

Art.1-4 se aprobă cu 11 voturi ”pentru” ”(Borca-Lucan Laura Valentina, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Giurgiu Radu 
Bogdan, Muzsic Robert Eugen, Sevastru Bujor-Virgil, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea 
Sorin, Bădin Ion)și 5 voturi ”împotrivă”(Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche Marius 
Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela). 

Art.5 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr. 258/2018 se aprobă cu 11 voturi ”pentru” ”(Borca-Lucan 

Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, 
Giurgiu Radu Bogdan, Muzsic Robert Eugen, Sevastru Bujor-Virgil, Palcău Ciprian 
Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion)și 5 voturi ”împotrivă”(Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche 
Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa Mihaela). 
 

La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2018. 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
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votarea pe articole. 
 
 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 5 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.259/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”.   
 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea /modernizarea/dotarea unităților de învățământ antepreșcolar și preșcolar 
(creșe si grădinițe) din Municipiul Hunedoara, Grădinița cu Program Prelungit Piticot”. 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 5 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.260/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/modernizarea /dotarea unităților de învățământ antepreșcolar și preșcolar 
(creșe și grădinițe) din Municipiul Hunedoara, Grădinița cu Program Prelungit Nr. 1” . 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 5 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.261/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 

  La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către 
Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare 
desfășurării activității. 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

                      Art.1- 6 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.262/2018 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 224/2016 privind aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de 
amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, precum și organizarea 
acestei comisii, cu modificările ulterioare. 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3.Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind organizarea comisiei 

tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara au rezultat 
următoarele: 

 

-Dan Bobouțanu – Primar – preşedinte 16 voturi “pentru”  
-Nicula Ana – Inspector- Secretar (fără drept de vot) 16 voturi “pentru” 
-Amelia Andrei-Arhitect - șef - Consiliul Județean Hunedoara 16 voturi “pentru” 
-Enyedi Dan-Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – FilialaHunedoara 16 

voturi “pentru” 
-Crîng Cornel -Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara 16 

voturi “pentru”   
-Dan Octavian Mihăilă-Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala 

Hunedoara 16 voturi “pentru”   
-Popa Ilie - Arhitect -Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara 16 voturi 

“pentru” 
-Bălos Angelica- Consilier - Direcția Județeană pentru Cultură Hunedoara 16 voturi 

“pentru” 
-Pintea Gelu- Șef serviciu SADPP 16 voturi “pentru”    
- Moise Iulica Dorina - Șef Birou- Birou Urbanism  16 voturi “pentru”    
-Muntean Ioan -Consilier - Birou Urbanism 16 voturi “pentru”   
-Botizan Ioan- Consilier -   Compartiment dezvoltare durabilă 16 voturi “pentru”   
-Nimu Ioan - Director executiv – Direcția tehnică  16 voturi “pentru 
-Hanga Mircea Radu--Inspector- Birou Investiții 16 voturi “pentru”  

 

În urma acestor rezultate, comisia tehnică de amenajare a teritoriului și 
urbanism a municipiului Hunedoara este  următoarea: 

 
-Dan Bobouțanu – Primar – preşedinte; 
-Nicula Ana-Inspector  - Birou Urbanism-secretar (fără drept de vot) 
-Amelia Andrei-Arhitect - șef - Consiliul Județean Hunedoara – membru; 
-Enyedi Dan-Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – FilialaHunedoara– 
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membru; 
-Crîng Cornel -Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara – 

membru 
-Dan Octavian Mihăilă - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara – 

membru; 
-Popa Ilie - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara – membru; 
-Bălos Angelica- Consilier - Direcția Județeană pentru Cultură Hunedoara – 

membru; 
-Pintea Gelu- Șef serviciu SADPP – membru;  
-Moise Iulica Dorina - Șef Birou - Birou Urbanism– membru; 

             -Muntean Ioan -Consilier - Birou Urbanism– membru; 
-Botizan Ioan- Consilier -   Compartiment dezvoltare durabilă– membru; 
-Nimu Ioan -Director executiv – Direcția tehnică  – membru; 
-Hanga Mircea Radu-Inspector- Birou Investiții– membru; 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.2- 3 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr.263/2018 se aprobă în unanimitate - 16 voturi „pentru”. 

 

 

32. Prezentarea adresei Agenției Naționale de Integritate 
nr.17474/G/II/22.05.2018, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 
40315/31.05.2018. 

 
33.     Prezentarea Deciziei nr.15/1/17.05.2018 și a Raportului de follow-up 

nr.1265/599/11.04.2018, transmise de către Curtea de Conturi a României –Camera de 
conturi Hunedoara, prin adresa nr.846/21.05.2018 și înregistrată la Primăria Municipiului 
Hunedoara sub nr.39378/25.05.2018. 

 
34. Diverse. 
 
 
D-nul. Bădin Ion: 
“Aş vrea să informez toţi membrii consiliului local să ştie mişcarea sportivă 

din municipiul nostru ştiţi că nu a avut mari sincope, aşa cum este în general sportul din 
toată ţara, acum mai ales la nivelul sporturilor pe echipă. Acum 2 ani ştiţi prea bine că FC 
HUNEDOARA datorită faptului că nu şi-a onorat ….” 
 

D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
“Domnule consilier o secundă...angajaţii primăriei, puteţi să mergeţi “ 

 
D-nul. Bădin Ion: 
“….faptul că cei care conduceau clubul de sine, clubul FC HUNEDOARA nu 

şi-au onorat sarcinile care le-au avut faţă de antrenorul de atunci Victor Roşca , Federaţia 
Română de Fotbal a hotărât să ne excludă din Liga 3. A început o muncă contra 
cronometru cu noul Consiliu Local în câteva săptămâni printr-o hotărâre de consiliu am 
reuşit să înfiinţăm CS Hunedoara şi am început cu fotbalul. Iată că doar după doar două 
sezoane echipa reprezentativă acum a Hunedoarei sigur că toţi ne dorim Corvinul şi 
probabil că odată o să reuşim şi acest lucru cu titulatura de Corvinul zic dupa 2 ani de zile  
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am reuşit o performanţă notabilă câştigând în primul rând la nivel de judeţ Liga 4 cu doar o 
singură înfrângere când zarurile erau deja aruncate şi doar două meciuri egale în rest 
numai victorii şi am câştigat şi Cupa României la nivel de judeţ. Sigur că au urmat cele mai 
importante meciuri , barajul pentru promovarea în Liga 3. Am avut ca partener de întrecere 
campiona judeţului Caraş-Severin Voinţa Lupac , o comună undeva la 8-9 kilometri de 
municipiul Reşiţa , o comună în care populaţia majoritară în proporţie de 90% este de 
origine croată, deci oameni cum se spune cu sânge în vene. N-a fost uşor , am avut un lot 
la Hunedoara format exclusiv din fotbalişti care sunt din judeţul nostru, majoritatea din 
municipiul şi din împrejurimile municipiului Hunedoara, deci nu am mizat aşa cum se 
mizase şi atunci în Liga 3 că s-au cheltuit bani aiurea , să aduci un antrenor stil Iencsi sau 
mai stiu eu ce jucător şi să cheltuiesti o grămadă de bani aşa cum s-au cheltuit acum vreo 
doi ani în Liga 3 la Deva cu preşedinte de club adus de pe nu ştiu unde şi etc. etc. A fost, 
sigur au fost 2 meciuri tur, din păcate a fost o înfrângere dureroasă , prima  pe propriul 
teren din actualul sezon , poate şi tracul pentru că echipa este extrem de tânără , vreau să 
vă spun că cel mai în vârstă jucător are 29 de ani , este căpitanul echipei Cobriş portarul, 
iar cel mai tânăr jucător care s-a aflat în teren şi la meciul tur în a doua repriză şi sâmbătă 
la Lupac , Iacob, încă nu a împlinit 18 ani, 17 ani jumate. Primul meci într-adevăr, cei care 
suntem iubitori de fotbal, a fost o dezamăgire totală, zic eu că fost poate şi tracul al 
jucătorilor dar şi al antrenorului care nu a găsit soluţiile, s-a blocat probabil , dar ne-am 
întrunit cei trei membrii care facem parte din consiliul de administraţie de aici care ne-aţi 
abilitat din Consiliul Local , domnul Constantin , Raul şi cu mine , am avut câteva 
convorbiri imediat după acel meci, şi cu staful tehnic şi cu jucătorii am reuşit înclusiv 
domnul primar a avut discuţii cu ei , am reuşit o mobilizare urgentă şi altfel a arătat faţa 
jocului în partida de sâmbătă de la Lupac unde într-adevăr Hunedoara şi-a demostrat 
calităţile pe care le are. Am făcut un joc bun spre foarte bun chiar dacă am avut zic eu şi 
un arbitraj potrivnic care nu ne-a acordat un penalti clar care se vedea de pe lună la unu 
zero pentru noi şi mai puţin ne-a gratulat  cu 11 cartonaşe galbene din cei 14 jucători care 
au fost în teren.  
 Una peste alta zic eu că este un proiect reuşit al Primărie, al primarului şi al 
Consiliului Local pentru că iată la 2 ani de la înfiinţarea clubului am reuşit această 
performanţă , hunedorenii iubesc fotbalul , s-a văzut clar şi la meciul tur au fost, părerea 
mea, în jur de trei mii , trei mii şi ceva de spectatori ceea ce nu a mai văzut Hunedoara de 
foarte foarte mult timp la un meci de Liga 4, pentru că acuma am promovat în Liga 3. Cred 
că va trebui să continuam acest proiect tot cu jucători în principal din judeţ de la noi, 
pentru că aceşti copii au valoare şi pot să crească şi clubul poate trăi prin anumite 
transferuri poate îi vor şi echipele din ligiile superioare , desigur aşteptăm şi ar fi de dorit şi 
bine ar fi să se îndeplinească şi celălalt proiect  adică un stadion modernizat la 
Hunedoara. Merită să-i felicităm pe aceşti copii , aceşti fotbalişti în frunte cu tot staful şi cu 
cei care au contribuit la acest succes deosebit, zic eu, noi am trăit vremurile cu Liga 1 cu 
Gabor Petru , ş.a.m.d., nu vom ajunge acolo dar speranţele sunt, Hunedoara iubeşte 
fotbalul, s-a văzut încă o dată spuneam în aceea sâmbătă de acasă chiar dacă jucătorii nu 
le-a oferit decât o înfrângere dar s-au revanşat şi a fost cu atât mai preţioasă victoria 
pentru că a fost obţinută în deplasare împotriva unui adversar redutabil la aceste nivel. Vă 
mulţumesc.“ 

  
D-nul. Primar Bobouțanu Dan:  
”Și eu vreau să vă mulțumesc că ați aprobat acest proiect în 2016. Este un 

proiect care încurajează mișcarea sportivă pentru că vorbim și de un club de copii și juniori 
de aproximativ 150 de sportivi, este dificil să ți un club de fotbal, costurile sunt mari dar 
este obligația noastră să găsim soluții. Felicit totodată și acești reprezentanți ai noștri în 
Consiliu de Administrație, cei trei amintiți de d-nul. Bădin, care și-au făcut timp să participe 
la meciurile de fotbal, la antrenamente, la discuțiile Consiliului Director din timpul dânșilor 
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și până la urmă să promoveze exact din primul an, pentru că de fapt la  prima participare 
nu aveam de drept de promovare în Liga a 3-a, de aceea nu s-a încercat promovarea, noi 
intrând direct în Liga a 4-a. Să promovezi, deci după 1 an de zile, înseamnă o performanță 
și e notabilă pentru că sunt sportivi din Hunedoara și din Județ. Eu sper ca dumneavoastră 
să primiți cât de curând noul buget al Clubului. Cred că Hunedoara poate să susțină 
financiar această echipă și în Liga a 3-a. Sigur că da, dacă vom reuși să atragem de 
partea noastră capital financiar din anumite sponsorizări, ar fi chiar foarte bine. S-a 
discutat aici și de Corvinu. Pe adresa Primăriei, pe Legea 544, suporterii fostului Club, îmi 
sugerează să facem tot ce este posibil pentru a avea din nou brandul Corvinu. Eu o să vă 
prezint acele scrisori, doar pentru că mi se pare normal să fiți și dumneavoastră informați, 
cred că vor intra luna viitoare, dar pentru că , așa cum am mai spus, este bine să știți și 
dumneavoastră, noi am purtat discuții încă din 2016 cu cetățeanul care are aceste 
documente. Documentele respective, din punctul lui de vedere, ar fi costat, ar costa 
aproximativ 42.000 de euro. Discuțiile s-au purtat atât la București cât și la noi la Primărie. 
Conform legii, în momentul de față, pentru că s-au mai văzut cazuri de genul acesta, la 
Rapid și la FC Argeș Pitești, se permite printr-o evaluare a ceea ce numim brand, evaluare 
făcută de un evaluator autorizat  ANEVAR, care primește giruri printr-o hotărâre de 
consiliu, să se facă o evaluare asupra brandului, dar cetățeanul respectiv nu dorește o 
evaluare a brandului. În urma evaluării s-ar putea ca brandul să coste 1.000 de euro sau 
să coste 100.000 de euro. El spune: ”nu, este o datorie mai veche pe care o are FC 
Corvinul la mine, i-am împrumutat cu bani pentru a putea să participe la acel proces de la 
Lozanne, vestit proces cu Lobonț și aceștia sunt banii. Eu nu pot să vin în fața Consiliului 
Local să încalc legea. Oricum nici n-ați vota, pentru că și dumneavoastră ați realiza 
imediat că nu se poate așa ceva. Deci dacă el ar accepta, chiar pe persoană fizică o 
evaluare, noi ne putem asuma această evaluare și putem prin Consiliul Local, prin bani 
alocați în bugetul Clubului Sportiv, să cumpărăm acele documente, dar atâta timp cât nu 
este de acord, cu toată părerea de rău, le spun tuturor susținătorilor, acest lucru nu este 
legal. Mai ales că fotbalul a dat atâtea exemple de nelegalități și de oameni politici care au 
dosare la Direcția Națională Anticorupție, tocmai pe aceste spețe. În momentul în care, 
cetățeanul va confirma că este de acord cu evaluarea acestui brand, acestor documente, 
vin în fața dumneavoastră și atunci dumneavoastră veți hotărî. Deci este răspunsul și 
pentru cei care au pus întrebările în rândul Consiliului Local și pentru suporterii care ritmic 
trimit aceste documente le legea 544, că nu suntem în stare de nimic și că nu vrem să 
facem. Vrem dar cu respectarea cadrului legal 100%. Cât privește stadionul de la 
Hunedoara, se știe, este un proiect al Consiliului Județean în parteneriat cu noi. Noi ne-am 
îndeplinit obiectivele, expertize, documente, ridicări topografice, dezmembrări, tot ce este 
acolo și au fost înaintate către Consiliul Județean, suntem în lista sinteză de așteptare. 
Vorbim în momentul de față de un buget alocat pe Consiliul Național, pe Compania 
Națională de Investiții unde noi suntem prinși dar, ei vor lucra acum pe stadioanele care 
trebuie să facă parte din infrastructura pentru Campionatul European 2020. Ulterior se va 
discuta de realocări bugetare ce va rămâne de acolo în urma licitațiilor. Mulțumesc.” 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
”Mulțumesc. Domnule consilier Giurgiu, aveți cuvântul.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Vă mulțumesc. Domnule Primar, acum 14 luni vă interpelam pe tema 

gropilor de gunoi și nu numai 14 luni, de atunci am început, pe tema gropilor de gunoi 
ilegale din oraș. Din păcate văd că activitatea continuă intens pe groapa aflată pe terenul 
fostului Combinat, cea de lângă firma Senatorului Hărău precum și la cea de lângă Castel. 
Am fost acolo și pot să declar ferm că avem de-a face cu un dezastru ecologic. Anul trecut 
în toamnă când v-am întrebat unde se vor duce deșeurile colectate de PrimTransprest, în 
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cazul de față avem Salubprest, mi-ați spus că în gropi special amenajate din incinta 
fostului Combinat. Din păcate realitatea de pe teren este cu totul alta. De asemenea au 
apărut poze clare pe facebook cu mașini ale Primăriei ce descarcă în zonele interzise, 
acolo unde din păcate s-au și aprins deșeurile creând un fum toxic. Vă rog, a ne spune 
care sunt planurile Primăriei legate de aceste gropi ilegale de gunoi și de asemenea solicit 
ca măsurile pe acre dumneavoastră le veți lua să fie urgente, ferme și fără de echivoc 
deoarece, există un risc cert și clar de îmbolnăvire a locuitorilor orașului ca urmare a 
poluării intense din acesta zone.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. Cunosc discuția, evident că măsurile le luăm împreună. Adică Consiliul 

Local mă întreabă, dar Consiliul Local vine și cu soluții, nu? Că așa discutăm.  Suntem 
parteneri. Nu ați mai fost demult la EcoSid. Vă asigur că nu este așa deloc.” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Am fost săptămâna aceasta.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”În sfârșit. Nu numai că nu este așa, dar am și identificat cu ajutorul Gărzii de 

Mediu anumite zone unde au fost acele mari rezervoare. Am luat utilaje, am făcut 
curățenie, am intrat într-o discuție cu Directorul General al Arcellor Mittal pentru a pune 
pază pentru că intrarea nu o păzim noi, este teritoriul Arcellor și tot ce mai vedeți mașini, 
se duceau de capul lor. Există pază la intrare în Combinat, nimeni nu mai poate intra. 
Depozităm și nu vorbim de gunoi. Vorbim de resturi din infrastructura stradală. Suntem 
obligați prin lege să punem la dispoziție anumite zone, unde totodată și ecologizăm și 
depozităm. Lucrurile evident că niciodată nu vor putea să arate perfect cum ne dorim noi 
cu toții, nici acasă nu reușim tot ne mai rămâne gunoi în fața ușii, dar situația este sub 
control. Zilnic există un utilaj acolo care împinge tot ce sunt deșeuri din aceste lucrări de la 
infrastructura stradală, nivelăm, paza combinatului are obligația de a nu permite decât 
celor care au contract cu Primăria de la aceste lucrări, să intre acolo și totodată încercăm 
să curățăm zonele pe care le-ați amintit în urmă cu luni de zile, pentru că într-adevăr sunt 
multe camioane duse de tot felul de societăți și aruncate acolo pentru că așa a fost 10 ani 
de zile. Dar să nu vă imaginați că acestea se aruncă acum. Ce credeați, că firma care 
făcea curățenia orașului, nu acolo arunca? Exact acolo arunca. De aceea și știe, 10 ani. 
Acolo au aruncat toți. Le-am interzis. Umplem gropile, nivelăm, aducem la nivel tot ce e de 
făcut acolo. Pe lângă Castel, cred că vorbiți de groapa cealaltă, unde tot firma respectivă 
ducea crengile și tot ce era din tăiatul copacilor că era obligat să aibă un utilaj dar nu prea 
îl aveau și atunci îl duceau acolo. Am pus pază și acolo nu mai urcă nimeni, amenzile sunt 
foarte mari, mai ales că le-ați și mărit de trei ori și este obligația noastră să ne ținem de 
treabă. Ne pare rău când se ajunge la situații în care, aveți dreptate, au luat foc deșeurile 
din vegetație, sunt cetățeni care au terenuri acolo în apropiere care își dau foc la pășuni și 
evident că se extinde că distanța este foarte mică. Cer Poliției Locale să patruleze și 
dânșii la rândul lor și încercăm să asigurăm perimetrul dar vedeți este foarte mare zona. 
Noi vorbim de 100 ha, păi ne-ar costa paza de, cred că dacă aș veni în fața 
dumneavoastră, ați zice: ”domnule, ești nebun, cum să dăm atâția bani la pază.”  Vă dați 
seama câte posturi de pază, dar blocăm toate drumurile de acces și să sperăm că se va 
mișca ceva pe Ministerul Mediului cu acele fonduri pentru ecologizare pentru că este 
singura soluție.” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Eu sper să nu mai apară poze cu mașinile Primăriei în zonă, astfel încât 

există exemplul pe care dumneavoastră îl dați să fie urmat și de ceilalți.” 



34 

 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar gunoiul menajer, să știți că tot ce este se duce pe Bârcea, deci nu este 

cazul. Vorbim doar din aceste lucrări de infrastructură și evident că trebuie să fim și noi 
mai atenți.„  

D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Al doilea punct. Aș dori să vă întreb și să vă spun că de 15 luni, noi 

așteptăm publicarea Registrului Spațiilor Verzi. Vă rog să ne spuneți de ce nu s-a rezolvat 
problema până acum și cât mai avem de așteptat.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. Este finalizat. O să verific, trebuie să vedem. Probabil că mai era ceva 

de discutat cu firma respectivă, dacă s-au mai făcut modificări sau ce am mai pus noi în 
plus, anumite spații. Da, o să verific.” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”La punctul trei. În Micro 7 pe str. Viorele, nr.5, la parter, acolo unde s-a 

deschis minimarketul Profi, locatarii reclamă faptul că dimineața la ore cât se poate de 
matinale, când se face aprovizionarea magazinului, ca urmare a modului defectuos în care 
se înțelege a se descărca marfa, rezultă un zgomot puternic extrem de deranjant, ce ar 
putea fi ușor rezolvat dacă s-ar schimba placa de tablă de metal peste care trece 
încărcătorul frontal, cu o alta, iar un cauciuc pus dedesubt, la margini, astfel încât să se  
atenueze impactul dintre bordură și greutatea încărcătorului, rezultatul fiind un zgomot 
acceptabil și nederanjant. De asemenea, reclamă faptul că toate cartoanele compactate, 
rezultate din activitatea curentă a societății, sunt ținute câte o săptămână afară, imaginea 
din spatele blocului devenind astfel dezolantă până când vine mașina companiei să le 
ridice.  

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule profesor, am înțeles că sunt în regulă acolo. Este același 

magazin?” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Nu. Este așa cum spune d-nul. Giurgiu. Cu marfa intră motostivuitorul pe un 

fel de plan înclinat care este de tablă și acela zdrăngăne chiar urât. 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”O să trimitem pe cineva de la Poliția Rutieră.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Iar cartoanele din ambalaje sunt într-adevăr compactate dar stau lângă 

perete. Eu am propus lângă scara care urcă spre școala nr. 9, fosta școală nr. 9, să-și 
amenajeze un spațiu unde să le țină temporar până le ridică, dar a rămas în fază de 
discuții.”  

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da, ok. Bine. Mai verificăm o dată prin Compartimentul cu disciplina.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”La punctul patru. În luna Februarie v-am atras atenția asupra lipsei 

semnalizării locurilor de parcare pentru persoanele cu dizabilități în conformitate cu 
legislația în vigoare. Vă pot întreba de ce la 5 luni distanță încă nu s-au luat măsuri în 
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acest sens?”  
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Spuneți concret. Că am aprobat vreo 30 și ceva până acum. Unde? Locul. 

Haideți să le luăm așa pe loc. Primul?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”În primul rând la Spital. Avem la Spital în parcarea de la pizzerie și avem 

parcarea de la Spital, am fost Marți. Nu era niciunde.”  
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Spital, ok.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mergem pe 1848, iarăși, nu am văzut.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Unde, pe 1848?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Unde sunt parcările.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Păi, nu așa.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Acelea nu sunt parcări private, acelea sunt parcări publice.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Acelea au regim special.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Sunt parcări publice, nu sunt parcări private.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu. Acelea au regim special. Poate că nu este nevoie în zonă. Deci la Spital, 

este clar, este obligatoriu. La Piața Obor, le-am făcut acum. Mai verific odată, poate ” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Tot ceea ce este parcare publică prin lege se spune clar numărul, cât era, 

de 10% dacă nu mă înșel.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar pe 1848, unde avem noi parcare?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Păi nu sunt parcări pe 1848?” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Unde?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Și pe stânga și pe dreapta.” 
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D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Acelea sunt locuri de oprire, refugii. Nu sunt parcări. Sunt oprire-staționare. 

Refugiu. Dar este ok. Spital, Piața Obor.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mai sunt cele de pe str. George Enescu. Pe str. George Enescu, la blocurile 

cum te duci către BCR, pe partea dreaptă sunt refugii, cum le spuneți dumneavoastră.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Corect. Sunt absolut de acord. Punem și pe 1848. Aceasta trebuie să fie o 

grijă specială, este adevărat.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Vă repet. Inclusiv la Spital.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”De acord.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”În principal oamenii cu probleme, acolo se duc. Măcar pentru ei să avem 

spații. Acum, la punctul cinci. La trecerea de pietoni de la Complexul Dunărea, avem un 
gard viu ce nu a mai fost toaletat de mult timp și care nu-ți permite ca șofer să ai o vedere 
de ansamblu asupra străzii sau pietonilor asupra carosabilului. Multe familii din zonă ce au 
copii, m-au rugat să vă transmit că ei consideră un real pericol respectiva trecere de 
pietoni și vă roagă să luați măsuri urgente de toaletare a gardului viu din zonă.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Mâine dimineață, mai ales că ați și votat astăzi. Mâine dimineață ne 

ocupăm. Mulțumesc.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Și eu vă mulțumesc.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Să știți că nu tot timpul trebuie să ne contrăm din orice. Domnul Giurgiu, de 

exemplu, are un proiect acum foarte interesant cu acea bibliotecă și l-am aprobat. Eu chiar 
aș vrea ca dumneavoastră, indiferent, cu excepția consilierilor PSD, că noi discutăm 
înainte proiectele, veniți cu proiecte. Mă puteți acuza atunci când resping sau când nu 
discut. O să-l implementăm și am înțeles ce trebuie să facem, mi-a transmis 
Administratorul Public împreună cu societatea.” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Pot să vă mai întreb ceva? Dacă aș dori să creez o trecere pietonală 3D, mă 

adresez tot către Consiliul Local, în speță Primăriei pentru aprobările necesare?” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Sigur că da, pentru că trebuie să facem o rectificare. Facem un deviz, 

verificăm cât costă, facem o verificare. Poliția Rutieră ne dă acceptul pentru tot ceea ce 
înseamnă semaforizare, treceri de pietoni, indicatoare de circulație, în cadrul comisiei de 
sistematizare. Ei dau asemenea aprobări, doar că nu le individualizăm, nu scriem PSD pe 
ele sau…” 
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D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu deloc. Sunt simple, albe.” 
 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
”Mulțumesc. Dna. reprezentant sătesc, dna. Szabo.” 
 
Dna. Szabo Dorina – reprezentant sătesc Peștișul Mare: 
”Mulțumesc. Domnule Primar, domnilor consilieri, am patru probleme. Vă 

rugăm încă o dată domnule Primar să plombăm toate drumurile asfaltate din Peștiș care 
sunt foarte puține. Așa cum ați spus dumneavoastră, nu cerem asfaltarea că nu punem 
căruța înaintea boilor, dar plombare și având în vedere că spre fabrica de perdele și 
fabrica de pâine merg zilnic 500 de oameni, cred că merită măcar plombat drumul 
respectiv. A doua problemă, pentru că s-a vorbit despre cosirea ierbii, de la Petac până la 
Petrom, este un drum, pe o singură parte sunt case, pe cealaltă parte este Parcul 
Industrial, este foarte lat și sunt bălăriile cât un om. Tot acolo în zonă este o locație care 
după câte știu eu este a hidroconstrucției care depozita acolo tuburi când s-a făcut 
canalizarea. Sunt șerpi, nu știu dumneavoastră prin intermediul aparatului de specialitate, 
ar trebui să le faceți o adresă, așa cum Poliția Locală a mers la oameni și le-a spus să-și 
cosească iarba din fața caselor, ar trebui și firmelor să li se spună. Oamenii nu au puterea 
aceasta. Bănuim că tot a hidroconstrucției este. Deci zona aceea trebuie neapărat, 
domnule Primar, vă rugăm să ne ajutați să o cosim. Tot așa, de doi ani, în Noiembrie sunt 
doi ani de când am fost informată că s-a depus proiectul pentru Căminul Cultural. Eu vă 
spun în cunoștință de cauză, că am făcut un asemenea proiect, în doi ani trebuia să fie 
terminată lucrarea. Mie mi-e jenă să vă spun că mă duc în localități precum Rîul de Mori 
sau altele, toate au cămine culturale renovate. Deci de doi ani s-a depus proiectul. Ori nu 
a fost ales proiectantul cel bun, eu ca proiectant, v-am mai spus, la un cămin Cultural de la 
Dobra, am fost chemată aproape lunar la București pentru clarificări. Mă duceam cu 
Primarul. Trebuie depus, probabil niște documente în plus, de proiectant, dar totuși sunt 
doi ani de atunci, domnule Primar și acum în perioada aceasta, cam peste tot sunt nedei, 
ori în ultimul an Peștișul nu a avut. Sa-u făcut acolo la Gelu, au fost accidente pentru că 
vine multă lume. S-a făcut în curtea Căminului Cultural unde este un dezastru și lumea 
este înghesuită, măcar atât merităm și noi dacă tot s-a depus acest proiect, haideți să-l 
urgentăm puțin. Încă o problemă, sunt mandatată să întreb, părinții din Peștiș, pentru că 
trebuie să vă spun și sunt mândră se aceasta, că în Peștiș sunt mulți copii acum. Au făcut 
o adresă către Primărie pentru locul de joacă. Mai ales acum în vacanță, este un loc de 
joacă în curtea școlii dar este o urmă de loc de joacă, pentru că sunt toate defecte, măcar 
acolo să le amenajăm puțin, pe suplimentare la terenul de sport care se va face, dar cred 
că este prea departe când se va face, dar măcar, având în vedere că toate cartierele din 
Hunedoara sunt dotate cu locuri de joacă, merită. Deci este un singur loc unde se pot juca 
copii, asta am vrut să spun. Cam acestea au fost problemele. Vă mulțumesc.”  

 
D-nul. Mititelu Marin: 
 „În baza contractului social de la alegerile din 2016, ca alegător și 

dumneavoastră ca aleși, am încercat de cât de câte ori am avut posibilitatea să vin și să 
vorbesc. O să mă interesez de votul pe care mi l-am acceptat și l-am dat și de banii, încă 
nu plătesc taxele și impozitele, ce face Primăria cu ele. De aceea vin să vorbesc aici, nu 
să mă aflu în treabă și să mă rup în figuri pe facebook. 
  În primul rând aș vrea să, încă o dată domnule Primar, să vă aduc aminte și 
tuturor celor de față, că  în Constituție, la art.1, spune foarte clar : România este stat 
unitar, democratic și social, deci și social, astfel încât activitatea Bazinului de Înot, 
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curățenia orașului, terenurile de sport și toate celelalte care sunt făcute pentru oameni, în 
baza art. 1 din Constituție, nu trebuie să fie profitabilă. România nu este o societate 
comercială în care amărâții mor și duduile cu ifose de... și .... aristocratice se rup în figuri 
pe la București. Deci, când se vorbește despre școli, grădinițe, sport, bazin de înot și cosit 
trebuie avut în vedere acest lucru. 
 Apoi Legea 215/2001 art. 51 spune foarte clar  în exercitarea mandatului său, 
consilierul este în slujba cetățenilor. Nu a partidului, nu a  tovarășei care ieri spunea că 
lumea are nevoie de un tătuc, dar de o matroană au nevoie alții? Asta ca să ne situăm într-
un cadru legal.  
 Mă raliez domnului Bădin referitor la solicitare pentru băieții și copiii de la fotbal. 
Totuși, un apendice, să nu uităm. Tovarășul Mircea Alic Jr. , antrenorul de astăzi cu care a 
promovat echipa, este băiatul celui care a desființat F. C. Corvinul în 2004. Și este  
antrenorul care a primit ilegal și cheltuit 1.100 de lei în perioada 2014-2015 sub călăuzirea 
altora. Dacă cineva, aveți adresa de la Curtea de Conturi, ați primit-o, eu care am făcut 
sesizarea am primit-o. Dacă eu mâine mă duc și fac o plângere, tovarășul antrenor va 
trebui să dea socoteală. Alături de fostul Primar Arion, cei doi împuterniciți Radu Popovici 
și Poantă Marinel și cei doi viteji, aruncători de fumigene pe nume, pe unul știu că îl 
cheamă Piele iar pe celălalt, nu știu Caterincă sau cum îl cheamă, Bârnă, așa. Deci mai 
ușor, laude pentru copii. Eu am văzut cum se întâlnește Alic bătrânul cu Stroe și în spate. 
Sper să nu fie vorba, criminalul să fie în spate și noi să ne jucăm cu păpușile în față. În 
rest, tot ceea ce este mai bine pentru… deși, e și aici o problemă. Vedeți că patrimoniul e 
una iar denumirea este alta. „A.S. Corvinul Hunedoara” îmi aparține. Este în proces de 
înregistrare ca marcă unică. Poate patrimoniul îl veți câștiga de la avocatul ală șmecher 
care a dat banii Alic-ului senior. Dar la denumire, mai ușor. 
 După aceea, am și eu e chestie personală. Eu fac parte din o familiei de 12 născuți 
sunt în viață. Nici unul nu a fost membru al Partidului Comunist Român și nu acuz pe 
nimeni și nici a unui partid după. De aceea primesc și din stânga și din dreapta lovituri. Nu 
sunt nici de stânga nici de dreapta, dacă mă întrebați, nu mă întrebați o să vă spun eu, eu 
sunt conservator. Pe filiera Mihai Eminescu, nu ca să mă revendic asupra de el, cu OTS-
ul, teoria statului organic preluată de Manoilescu pe baza căruia se dezvoltă Brazilia și alte 
țări din lume. Dar noi nu, noi luăm liberalisme din astea de 7 bani. Deci nu sunt nici PSD-
ist nici liberal, nici PDL-ist nici ….. De aceea mă deranjează securismele care vin și asupra 
mea. Eu mi le asum. În activitatea politică, după cum v-am spus, politica este sau ar trebui 
să fie lupta doctrinară pentru dezvoltarea economică și progres social. Eu fac parte din 
societatea civilă alături de, ca asociație civică, alături de asociații profesionale, ziariști ș.a. 
Toți facem, eu îmi asum. Astfel încât vă spun că în data de 9 am fost la București. Nu 
numai că am băieții acolo. Trebuia să mă trimiteți, dar eu am avut de 17 ani, 19 ani lupte 
mari și multe, cele mai multe cu succese. În instanță ştiu ce înseamnă un procuror 
netrebnic, știu ce înseamnă un judecător cumpărat, în toate Curțile de apel și tribunale 
unde Meetal a avut întreprinderi, adică vezi Deva, Galați, Roman, Iași. Știu ce înseamnă 
judecător corupt. Știu ce înseamnă un Mircea Toader de la Galați care suna pe Ionel Bors 
și spunea să trăiți stăpâne ș.a. Deci dacă m-am dus acolo, m-am dus pentru că eu știu ce 
înseamnă securismul în formă brută, plus că sunt acredidat la CNSAS. Nu am fost 
informator și știu cum lucrează securiștii. Dar ce mă deranjează, și încă nu, nu spun, o 
părere de om care se preumbla pe aicea la fiecare ședință, nu-i spun … deși așa arată, o 
părere de om, când am vopsit treptele alături de Sebi din bani, din bani privați, stătea 
ascuns prin boscheți. Un altul filma de la etajul al șaselea. Acum când am plecat pe data 
de 9, … acela sau cum îl cheamă din partea micuță așa, lipsește acum, a vrut și el să 
meargă, eu așa am auzit că sunt băiat informat de 20 de ani în societatea civilă. Se pare 
că ar fi vrut să ajungă înainte de ora 4 nu la ora 8 când începea mitingul. Că îi plac culorile 
de curcubeu.” 
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Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Concentrați-o. Discuția.” 

 
 
 

D-nul. Mititelu Marin: 
„Mă concentrez până… mă fac praf. da. De față cu … a fost și un consilier 

local. Deci dacă vă dați la ”gioale” ca partide foarte bine. Eu mă asum să primesc și din 
partea partidelor, dar nu pe ascuns și nu securisme. Am aflat că a fost și un consilier local. 
Dacă este adevărat va fi război pe față, nu așa pe ascuns și voi spune exact ce mi s-a 
propus acum 2 ani, ce am vrut să fac ș.a. Cum au încercat să mi se fure proiecte, idei și 
altele. Mie nu mi-e frică de idei, că am foarte multe, multe sunt și bolnave dar multe sunt 
reușite. De aceea securisme în nume propriu nu accept şi în numele asociaţiei. Deci Moloţ 
revocat plus două incompatibilităţi. Artean incompatibil, Bende incompatibil, Hărău 
incompatibil, pe sesizarea mea bineînţeles ANI şi-a făcut propria cercetare. Deci nu accept 
ca unul care a făcut plângere penală şi nenorocitului de Adrian Năstase referitor la 
privatizarea Combinatului care s-a făcut cu un prejudiciu de 9,5 mil. de dolari şi la tăierea 
Combinatului de către acordeonistul Gheorghiuţ Pogea ş.a. Şi nu accept să fiu băgat nici 
într-o parte nici în cealaltă, mai mult să fiu spionat. Că vine Colombo de 150 kg sau 
părerea aia de om şi mă spionează printre boscheţi. O să le dau boscheţi și mai mult şi cu 
asta închei. Îi rog să mă caute. Dar să nu dea peste o surpriză. Că vă şi spun de ce am 
burta mare pentru ei. Să nu-i bată soarele când fac o lucrare interesantă. Mulţumesc.” 
 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia 
“Domnul Tălăban 10 minute vă rog, maxim 10 minute.” 

  
D-nul. Tălăban – președinte asociație proprietari: 
“Sunt cetăţean al Municipiului Hunedoara, la fel sunt preşedintele Asociaţiilor 

de Proprietari Runcu 238. Am 3 probleme de spus în faţa dumneavoastră domnule Primar, 
doamna viceprimar şi domnilor şi doamnelor consilieri. Sunt supărat pentru că în anul 
acesta pentru prima dată am venit la o şedinţă de consiliu şi de acuma încolo am să fac tot 
posibilul să vin datorită faptului că reprezint oamenii care m-au votat să fiu preşedinte al 
Asociaţilor de Proprietari din Micro 3. Nu am nici o datorie la nimeni absolut . Noi suntem o 
asociaţie care suntem la zi , la care acum câţi ani de ani de zile cu dl. Schiau am avut şi cu 
fosta conducere a asociaţiilor, am avut vreun 1 miliard şi ceva, bani mulţi, şi i-am adus la 
zero fără să nu plătim să scoatem banii de unde au fost furaţi. Vreau să vă spun un lucru , 
doresc un lucru, nu cu ce am văzut azi, dacă dumneavoastră sunteţi aleşii municipiului 
Hunedoara , vă rog faceţi toate problemele care sunt aicea şi să fie în felul următor, să nu 
fie certuri, să nu fie că aia nu-i buna, nu iese nimic bine , dacă o ciorbă nu-i făcută bună nu 
poate să o mănânce nimeni. Aşa suntem şi noi , locatarii municipiului Hunedoara, v-am 
votat, mergeţi în teritoriu , vă faceţi datoria ca şi consilieri , nu l-au pe nimeni credeţi.Vă 
rog să mă credeţi, ca să vă spun un lucru ….domnul fostul primar Arion , la care Clubul 
Sederugistrul era o oglindă a Municipiului Hunedoara , după ce îi ceea ce îi , ce-a făcut...a 
demontat gardul care a fost din 1900 toamna şi intrarea în incinta Clubului Siderurgist. 
Acolo puteţi să mergeţi domnii consilieri , mergeţi în teritoriu domnule, nu primarul, vicele 
sau cine ştie să meargă încontinu , sunteţi aleşii nostri, mergeţi pe zone , pe microraioane 
cum am fost şi eu, că am fost consilier, mergeam la prima oră mergeam între oameni şi 
vorbeam , dar să ştiţi că erau  şi probleme de fond la şedinţa de consiliu, dar mergeam, 
ajungeam să fie toate bune şi puse la punct. Nu ne scoatem ochii.  Pentru că hunedorenii 
doresc ca fostă comună Hunedoara pot să spun, că acuma e oraş , toată stima cine a pus 
mâna şi a ajuns Hunedoara să fie văzută calumea atât în interior cât şi în exterior . 
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Felicitări mai întâi primarului, viceprimarului şi consilierilor care au fost pentru aşa ceva să 
fie Hunedoara cum a fost odată. 
 Al doilea lucru, eu doresc ca dumneavoastră să aprobaţi şi să faceţi dumneavoastră 
ce a fost cel puţin ani mulţi , 35 de ani, gardul acela şi intrarea acolo. Mergeţi să vedeţi 
câte maşini sunt parcate aiurea nu pot să treaca oamenii  din o mie din micro 7 în micro 6 
să meargă la piaţă peste că-s maşini. La mijlocul clubului a fost gardul, a fost zonă verde 
şi-or fost flori , acuma ce este , ies cu maşina de acolo , că nici nu se gândesc, toate 
mizerabile şi murdăreşte şi zona pietonala şi şoseaua. Vă rog frumos rezolvaţi problema 
aceasta. Al doilea lucru..aşa ” 
 

D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
“Să încercaţi să fiţi mai concis dl. Tălăban că mai sunt 3 minute.”  

 
D-nul. Tălăban – președinte asociație proprietari: 
“Aşa...Problema celor care cosesc...am rămas surprins domnule cum poţi să 

spui aşa ceva, când noi asociaţiile mai avem şi noi, ne-am cumpărat şi noi scule cum am 
putut de la oameni, că sunt pensionari toţi, şi în jurul blocului mai facem , dar nu am putut 
face faţă. Domnilor consilieri mergeţi în teritoriu şi vedeţi ce frumos îi Hunedoara până în 
prezent, păi mai trebuie încă pe jumate să fie oameni ca să se termine tarlaua asta mare a 
oraşului să fie frumoasă cum a fost odată. Şi văd că totuşi a ieşit în relief şi este frumoasă, 
dacă dumneavoastră care aţi cerut să nu mai fie cosaşi, mergeţi dumneavostră şi cosiţi 
domnule consilier. Domnule consilier Ardelean sunteţi de la ţară de la Buituri şi ştiţi ce 
înseamnă coasă. Nu se poate aşa ceva...imi pare rău. Îmi pare rău să ştiţi. O problemă la 
care iară am rămas suprins...s-a făcut un lucru fain, cu cât că alţii au fost contra, oamenii 
s-au bucurat si au venit şi mi-au zis domnul Tălăban s-a făcut un lucru bun, eu spun cum a 
vorbit omul de rând, s-a tăiat, curăţat pomii din oraş. Uitaţi cum fost Hada erat, uitaţi ce 
scandal a fost pe centura Dacia, acum uitaţi  ce frumos au crescut ca nişte palmieri. Uitaţi 
ce frumos s-a tăiat pomii tot absolut, uitaţi ce cresc acuma că sunt, apoi la anul ramuri 
sunt şi tot absolut, sunt câţiva pomi vechi că-i cunosc de când...eu am îmbătrânit cu pomii 
odată în Hunedoara că sunt de aicea. Dar uitaţi ce frumoşi sunt pomii acuma şi alţii au fost 
contrariul tăierii pomilor, domnule un lucru care e bun pentru Hunedoara, de ce nu lăsaţi 
domnul consilier să se facă şi felicitări domnuluin primar, doamnei viceprimar şi 
consilierilor celor care doreşte Hunedoara să prospere.” 
 

Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de 

astăzi a Consiliului Local." 
 

 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 

     Popovici Corina-Virginia          Laslău Militon Dănuț 

 
 


